



Gemeente Begijnendijk

t.a.v de algemeen directeur

t.a.v. de voorzitter van de gemeenteraad


Begijnendijk, 11 mei 2024


De afgelopen maanden bleek uit de verslagen van het college van burgemeester en 
schepenen dat niet alle GAS5-boetes, naar aanleiding van een snelheidsovertreding aan 
de trajectcontroles, geïnd worden. Regelmatig wordt immers een deurwaarder 
aangesteld. Vaak met gevolg dat de boetes oninvorderbaar zijn.


Aangezien er in de overeenkomst met TAAS en de provincie een bedrag is afgesproken 
per te behandelen boete, hebben wij een aantal vragen: 


• Moet er ook betaald worden aan TAAS en de GAS-ambtenaar van de provincie als er 
geen bedrag geïnd kon worden?


• Indien er toch betaald moet worden aan TAAS en de Provincie. Hoeveel bedraagt het 
bedrag dat is overgemaakt aan beide partijen, zonder dat de boete geïnd kon 
worden?


• Hoeveel heeft de gemeente ondertussen effectief aan boetes ontvangen? En wat is de 
verdeling per partij (gemeente – TAAS – Provincie Vlaams-Brabant). 

Aanvullend agendapunt gemeenteraad d.d. 16 mei 2024

Ingediend door: Raadslid Bob Michiels - MGB fractie

Omschrijving: Financiële afwikkeling trajectcontroles

Betreft: interpellatie - voorstel van beslissing

 / 1 1


